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Letné kúpalisko v Nitre otvorí svoje brány 16. júna. Mesto v ňom tento rok investovalo len do
nevyhnutných opráv. Do veľkých investícií sa púšťať nechce, pretože čaká, či sa nenájde
investor na výstavbu akvaparku, na ktorý má spracovanú štúdiu.   

     „Dokončili sme opravu detského bazéna, kde bolo v havarijnom stave všetko od rozvodov
pod bazénom až po samotné teleso bazéna, “ povedal riaditeľ Správy športových a
rekreačných zariadení Miloš Dovičovič.       
Rekonštrukciu si podľa jeho slov vyžadujú aj šatne, ktorých stav kúpalisku vytkol aj Regionálny
úrad verejného zdravotníctva.      
     „Len úprava podláh v šatniach, čo navrhuje úrad, by nás stála neúnosne veľa financií,“
informoval Dovičovič mestských poslancov na zastupiteľstve. 
    
Aj stánky s občerstvením sú už podľa neho dávno za svojím zenitom.     
Kúpalisko býva každoročne v červených číslach. Môže za to relatívne krátka sezóna, ktorá je
obmedzená len na leto, výkyvy počasia a pod výsledok sa podpisujú aj technické faktory.      
     „Keď sme pred dvoma rokmi opravovali prasknutý bazén, zistili sme, že výpust je 28
centimetrov pod úrovňou kanalizácie, čiže každé vypúšťanie bazéna sa rovná prečerpávaniu
vody,“  podotkol Dovičovič.      
Určitú úsporu by podľa neho mohlo priniesť vybudovanie vlastného zdroja vody pre kúpalisko,
možno aj v súvislosti s výstavbou akvaparku. V súčasnosti kúpalisko využíva vodu z verejného
vodovodu. NITRA 28. mája (WEBNOVINY)
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